

无缘季后赛 FNC官推致歉：无法接受这样的成绩 我们会虚心检讨

在今日的LEC冬季赛常规赛上，FNC不敌SK，以2胜7负的战绩结束了冬季赛的旅程，赛后FNC战队官推向粉丝致歉。

“我们的LEC冬季赛在今晚画上了句号。

很抱歉我们未能成功晋级季后赛。我们深知所有工作人员以及选手们都已全力以赴，而他们也会继续精进自己、更上层楼。

我们无法接受这样的成绩，这也不是粉丝朋友们应得的结果。

感谢所有一路相伴的粉丝朋友们，接下来我们会花时间虚心检讨并以更好的面貌和大家再次见面！”

Our LEC Winter Split ends tonight.

We are sorry that we could not advance past the regular season of the split.

We know that our staff and players have put in their all and will do that again to improve and move forward.

This outcome is not acceptable for Fnatic, nor is it a reflection of the level of performance our fans deserve to see from us in the LEC.

We will take time to reflect and come back even stronger.

We would like to extend a huge thank you to our fans for their unwavering support during both the highs and the lows.

#ALWAYSFNATIC



本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16757496047365.html>